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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Laarbeek, gehouden 

op donderdag 10 november 2016 in het gemeentehuis aan de Koppelstraat te Beek en Donk. 

 

F.L.J. van der Meijden , voorzitter 

F.M.J. Biemans , lid 

H.M.M. van Bree , lid 

A.M. Brouwers  , lid 

J.J.M. Brouwers , lid 

W.G.M. van Dijk , lid 

A.A.H.G. de Groot , lid 

J.P.H. Gruijters , lid 

H.J.M. van Haperen , lid 

J.B.J.A.M. Hendriks , lid 

M.J.T. van der Heijden , lid 

V.T.J.A. van Schaijk , lid 

M.C. Slaets-Sonneveldt , lid 

B.M. Straatman , lid 

J.H. Strijbosch , lid 

B.H.M. Swinkels , lid 

P.A.J.R. Verschuuren , lid 

J.C.M. Verschuren , lid 

A.G. M. van de Wijdeven , lid 

M.A.H. v.d. Zanden-Swinkels , lid 

M.L.M van Heijnsbergen , griffier  

 

J.H.C.M. Briels , wethouder 

G.T. Buter , wethouder 

A.J.L. Meulensteen , wethouder 

F.P.A.C. van Zeeland , wethouder 

M.J.M. Meertens , secretaris 

 

 

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde. 

De voorzitter opent de vergadering. De heer De Groot wordt aangewezen om in voorkomende 

gevallen als eerste zijn stem uit te brengen. 

Hij merkt op dat niemand zich heeft gemeld voor het spreekrecht.  

 

2. Vaststelling agenda. 

De voorzitter meldt dat er een aantal moties zijn ingediend en geeft een korte toelichting op de 

procedure van behandeling.  

De heer Gruijters merkt op dat de twee motie die zijn fractie heeft ingediend met betrekking tot 

het voorstel tot vaststelling van de begroting, als een amendement bedoeld zijn en als zodanig 

behandeld dienen te worden. 
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3. Vragenhalfuurtje. 

Er heeft zich niemand gemeld voor het vragenhalfuurtje.  

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 20 oktober 

2016. 

De heer Van der Heijden wijst op het feit dat een toezegging van wethouder Van Zeeland over 

een discussie in de commissie met betrekking tot de mogelijkheden van het bestemmingsplan 

Buitengebied niet in de lijst van toezeggingen is opgenomen. Wat betreft de lijst van ingediende 

moties merkt hij op dat zijn motie over een 2 x 2 baans weg voor de N279 niet is opgenomen.  

De voorzitter zegt toe dat dit gecorrigeerd zal worden.  

 

5. Ingekomen stukken. 

De lijst van ingekomen stukken wordt conform het concept vastgesteld.  

 

6. Voorstel tot intrekking van het krediet bouwrijp maken fase 1 Nieuwenhof-Noord 

en beschikbaarstelling van een krediet voor het bouwrijp maken van het plan 

Nieuwenhof 2014. 

De heer Van de Wijdeven uit namens zijn fractie zijn ongenoegen over de gang van zaken ten 

aanzien van dit onderwerp. Hij vindt het jammer dat er geen lokale aannemers in het 

aanbestedingstraject zijn betrokken. Verder stelt hij dat er sprake is van een gebrekkige 

informatievoorziening naar de raad over het voorstel. Ook de informatievoorziening naar de 

toekomstige bouwers in het plan Nieuwenhof laat te wensen over. Door de gemeente wordt 

gesteld dat men in december van 2016 kan beginnen, terwijl het volgens hem nog zeker een 

half jaar kan duren voor men daadwerkelijk aan de slag kan. Hij vindt het kwalijk dat de kopers 

aan het lijntje gehouden worden. Van de gemeente mag verwacht worden dat afspraken worden 

nagekomen. Nu dit niet is gebeurd dient de portefeuillehouder hiervoor zijn welgemeende 

excuses aan te bieden. 

Volgens de heer Biemans is er nauwelijks sprake van vertraging. Daarom hebben de 

fractievoorzitters ook ingestemd met het versneld in gang zetten van de 

aanbestedingsprocedure.  

De voorzitter schorst vervolgens de vergadering.  

De voorzitter heropent de vergadering.  

Wethouder Meulensteen neemt afstand van hetgeen de heer Van de Wijdeven heeft betoogd. Hij 

stelt dat er geen sprake is van vertraging.  

De heer Van de Wijdeven verwijst naar de feiten en stelt dat het hier gaat om de wijze waarop 

de betrokkenen zijn geïnformeerd. Hier is gewoon niet goed gecommuniceerd.  

Andere raadsleden wijzen erop dat het erom gaat dat problemen die zich voordoen opgelost 

worden. Een welles nietes spelletje heeft geen zin. Als betrokkenen daadwerkelijk nadeel 

hebben ondervonden, kan men hierover een klacht indienen. 

De voorzitter constateert dat er een verschil van mening is over de wijze waarop de 

communicatie is verlopen. Daar waar dat niet goed is gegaan is dat ook erkend. 

Hij brengt vervolgens het voorstel in stemming.  

Daaraan voorafgaand merkt de heer T. Brouwers in een stemverklaring op dat hij het jammer 

vindt dat de portefeuillehouder in dit geval niet bereid is om excuses te maken. 
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De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester 

en wethouders. 

 

7. Voorstel tot vaststelling van de Grondnota 2016. 

De heer De Groot vindt het niet logisch dat de grondprijzen voor bedrijventerrein Bemmer IV 

worden verhoogd, nu er in de regio veel bedrijventerreinen worden geschrapt. Hij vraagt zich af 

welke concrete resultaten er zijn geboekt als het gaat om de grondverkopen. Zeker gelet op de 

dure verkoper die het college heeft ingehuurd. Verder vraagt hij zich af wat het effect is van de 

erfpachtconstructie. Hij wijst op de waarschuwing van de accountant van enkele jaren geleden 

dat de apparaatskosten die verband houden met het grondbedrijf verlaagd dienen te worden en 

kan dit vervolgens niet rijmen met de toename van het aantal ambtenaren en de daarmee 

gepaard gaande stijging van de apparaatskosten. Zijn fractie dient een motie in waarvan de 

tekst luidt als volgt: 

De raad van de gemeente Laarbeek, in vergadering bijeen op donderdag 10 november 2016, 

Constaterende dat,  

- de grondexploitatie de grootste risicofactor is van Laarbeek en  

- de helft van de grondexploitatie bestaat uit Bemmer IV; 

- in de regio vele hectaren industrieterreinen geschrapt zijn vanwege overaanbod; 

- in Laarbeek de laatste jaren geen industriekavels verkocht zijn, behoudens – recent – 

het lichten van een optie op Bemmer IV; 

- het inhuren van een verkoopexpert door het college niet tot het beoogd resultaat heeft 

geleid, 

Overwegende dat: 

- door de nieuwe regels van de BBV de (rente)kosten van de grondexploitatie fors naar 

beneden zijn bijgesteld; 

- door minder kostentoerekening er geen noodzaak is tot verhoging van de grondprijs; 

- extra toerekening van apparaatskosten aan de grondexploitatie ingaat tegen 

uitgangspunten van staand beleid en onnodig kostenverhogend werkt; 

- in november 2015 de ingehuurde verkoopexpert al constateerde dat de grondprijs van 

Bemmer IV relatief hoog is; 

- enkel het ‘verfraaien’ van het aanzicht van Bemmer IV niet voldoende is voor een 

aantrekkende verkoop; 

- voor het stimuleren van de verkoop van kavels op Bemmer IV een totaalpakket nodig is; 

- een belangrijk onderdeel van dat totaalpakket een verlaging van de grondprijs moet zijn, 

wat elders ook al tot positieve verkoopresultaten heeft geleid; 

Draagt het college op: 

Om op korte termijn met een voorstel te komen om de verkoop van kavels op Bemmer IV 

daadwerkelijk te stimuleren en waarin een verlaging van de grondprijs van Bemmer IV een 

belangrijk onderdeel moet zijn.  

En gaat over tot de orde van de dag. 

Fractie PNL. 

 

De overige fracties geven aan achter het voorstel van het college te staan en niet in te zullen 

stemmen met de motie van de fractie PNL. 
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Wethouder Meulensteen erkent dat ook het college zich zorgen maakt over de verkoop van 

gronden op Bemmer IV. Hij merkt op dat het aangekondigde schrappen van bedrijventerrein in 

de regio betrekking heeft op het stedelijk gebied. Laarbeek behoort niet tot dat stedelijk gebied.  

Bij het college zijn geen signalen bekend dat er ook in Laarbeek bedrijventerrein geschrapt zou 

moeten worden. Over deze grondnota is goed nagedacht. Na afloop van de komende 

vergadering van de commissie Algemene Zaken zal hij in beslotenheid nadere mededelingen 

doen over de stand van zaken. Het college doet er alles aan om het verkoopklimaat te 

optimaliseren. Hij geeft nogmaals een korte toelichting op de werking van de 

erfpachtconstructie. Voorts licht hij toe waarom het college een verhoging van de 

apparaatskosten gerechtvaardigd vindt. Het komt de economische slagkracht van de gemeente 

ten goede. Tot slot merkt hij op dat uit contacten met ondernemers blijkt dat de gehanteerde 

grondprijs geen belemmering vormt voor een eventuele vestiging op het bedrijventerrein. Hij 

ziet dan ook geen reden om de grondprijs te verlagen en ontraadt dan ook om in te stemmen 

met de motie van de fractie PNL.  

 

Na een korte schorsing heropent de voorzitter de vergadering en brengt hij het voorstel in 

stemming. 

Mevrouw Van der Zanden legt een stemverklaring af waarin zij aangeeft dat haar fractie niet 

kan instemmen met de verlenging van de erfpachtconstructie en met de verhoging grondprijs. 

Haar fractie zal dan ook tegen het voorstel stemmen.  

De overige fractie stemmen voor het voorstel. De voorzitter constateert dat het voorstel met 11 

stemmen voor en 8 stemmen tegen is aangenomen. 

Vervolgens brengt de voorzitter de motie van de fractie PNL in stemming. Voor de motie stemt 

de fractie PNL. De overige fractie stemmen tegen de motie. De voorzitter constateert dat de 

motie met 11 stemmen tegen en 8 stemmen voor is verworpen. 

 

8. Voorstel tot vaststelling van de Programmabegroting 2017. 

Mevrouw Slaets vraagt in haar betoog onder andere aandacht voor de groter wordende druk op 

vrijwilligers. Zij wijst op het belang van een goede huisvesting van het middelbaar onderwijs in 

Laarbeek. Wat betreft de voorgenomen instelling van het ondernemersfonds vindt zij het van 

belang dat er aantoonbaar voldoende draagvlak bij ondernemers bestaat. De lichte stijging van 

de lastendruk is wat haar betreft te rechtvaardigen. De collectieve lastendruk in Laarbeek is nog 

steeds een van de laagste in de regio. Zij pleit voor een inhoudelijke discussie in de commissie 

over de structurele verhoging van de OZB en over de inschakeling van trainees in de 

gemeentelijke organisatie. Ten aanzien van de huisvesting van statushouders en wijst zij op het 

belang van een duurzame oplossing, mede ter bevordering van de integratie. Zij dient een motie 

die als volgt luidt: 

De raad van de gemeente Laarbeek, in de vergadering bijeen op donderdag 10 november 2016. 

Onderwerp: onderzoek duurzame financiering huisvesting statushouders. 

Overwegende dat: 

 Laarbeek de lasten moet dragen voor het huisvesten van statushouders omdat de 

overheid blijkbaar hier onvoldoende aan bijdraagt 

 Er een forse verplichting ligt vanuit de overheid 

 Dat wij het een vereiste vinden dat er een optimale integratie plaats vindt 
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 Dat er een goede spreiding van statushouders is over alle kernen 

 Dat duurzaamheid hoog op ons agenda staat 

Verzoeken het college om: 

 Te werken aan een duurzame waardevaste oplossing 

 Waarbij de mogelijkheid wordt onderzocht om de benodigde middelen te halen uit de 

reserves i.p.v uit de begroting 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Met betrekking tot de woningsituatie in Aarle-Rixtel dient zij eveneens een motie waarvan de 

tekst als volgt luidt: 

De raad van de gemeente Laarbeek, in de vergadering bijeen op donderdag 10 november 2016. 

Onderwerp: onderzoeken waar de mogelijkheden liggen voor het plaatsen van bijvoorbeeld 

“One woningen” in Aarle-Rixtel. 

Constaterende dat: 

 we als coalitie 11-12-2014 een motie hebben ingediend over het bouwen in Aarle-Rixtel 

en Lieshout 

 het college onderzoek heeft gedaan naar ontwikkellocaties in Aarle-Rixtel 

 Gehoord hebbende de discussie in Aarle-Rixtel van 17-10-2016 waar nogmaals door de 

inwoners van Aarle-Rixtel benadrukt werd dat de vraag om starterswoningen zeer 

urgent is.  

Zijn van oordeel : 

 Dat er nogmaals kritisch gekeken moet worden naar de verschillende ontwikkellocaties. 

 Dat er naar de mogelijkheden voor het bouwen van bijvoorbeeld “one woningen” 

gekeken wordt 

Verzoeken het college: 

 Om te onderzoeken om met plannen te komen om op korte termijn starterswoningen te 

kunnen realiseren in Aarle-Rixtel zoals bijv, de genoemde “one woningen”.  

En gaan over tot de orde van de dag. 

De heer Straatman dankt de ambtelijke organisatie voor de totstandkoming van de begroting.  

In tegenstelling tot wat er in het voorstel staat is hij van mening dat het college nog lang niet 

klaar is met de uitvoering van het collegeprogramma. Zo somt hij een tiental onderwerpen op 

die naar zijn mening nog verre van voltooid zijn. Wat hem betreft is er dus nog een lange weg 

te gaan. Hij leest vervolgens een amendement voor dat zijn fractie indient. 

De gemeenteraad van Laarbeek, in vergadering bijeen op donderdag 10 november 2016, 

Gelezen het voorstel van het college van burgemeester en wethouders; 

Gelezen de Programmabegroting 2017; 

Gehoord de ter zake gevoerde discussie; 

Besluit de tekst van het conceptbesluit van voornoemd raadsvoorstel als volgt aan te passen: 

Besluit:  

1. Tot vaststelling van de programmabegroting 2017 van de gemeente Laarbeek behoudens de 

daarin voorgestelde uitbreiding van de organisatie én de toerekening van de extra 

apparaatskosten ten opzichte van 2016 en eerder, op de grondexploitatie en andere diensten. 

2. Tot vaststelling van het in de Programmabegroting 2017 opgenomen dek-kingsplan, 

behoudens de verhoging van de Onroerend Zaak Belasting en leges. 
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3. Dat de in 2016 vastgestelde eenmalige extra verhoging van de OZB en leges met 10 % op 

31 december 2016 ingetrokken wordt. 

4. Tot vaststelling van de verhoging van de OZB en de leges met respectievelijk 3 %, 2% en 

5% op basis van de opbrengsten en tarieven minus de in punt 3. genoemde 10%. 

Aldus besloten in de openbare vergadering van de raad van de gemeente Laarbeek op 10 

november 2016. 

Fractie PNL. 

De heer T. Brouwers dient namens zijn fractie een motie in over de verlaging van de eigen 

bijdragen WMO. Hij leest vervolgens de motie voor: 

De gemeenteraad van Laarbeek, op 10 november 2016 in vergadering bijeen 

Overweegt dat: 

 Uit diverse onderzoeken – onder meer NIBUD  – blijkt dat de zorgkosten voor veel mensen 

ondraaglijk hoog worden en vooral mensen met een laag inkomen dreigen mede hierdoor in 

de financiële problemen te komen.  

 Echter ook mensen met een modaal inkomen die aangewezen zijn op hulp van de gemeente 

de kans lopen veel meer geld kwijt te zijn  aan eigen bijdragen.  

 Door de versobering in de zorg er overschotten zijn gecreëerd  

Is van mening dat: 

 mensen met een laag inkomen en de middeninkomens tegen een stapeling van eigen 

bijdragen aan kunnen lopen.  

 het uitgangspunt, dat zorgvoorzieningen voor iedereen even toegankelijk moet zijn, wordt 

ondermijnd. 

Constateert tenslotte dat  

 de gemeente Laarbeek volgens een onderzoek van het ED ongeveer 82% van het zorgbudget 

uitgeeft terwijl diverse gemeenten in de regio de 100% overschrijden. 

 de gemeente voldoende zorgbudget heeft om de kosten van verlaging van de eigen bijdrage 

te kunnen bekostigen. 

 de gemeente wordt gecompenseerd voor minder opbrengsten aan eigen bijdragen. (Het gaat 

structureel vanaf 2017 om een bedrag van € 50,- miljoen dat zal worden toegevoegd aan het 

gemeentefonds zie brief van 5 oktober 2016 van de staatssecretaris van Volksgezondheid, 

Welzijn en Sport). 

Draagt het college op de inkomensafhankelijke eigen bijdrage voor WMO-voorziening met 50% 

te verlagen voor huishoudens met een inkomen tot 2x modaal. 

En gaat over tot de orde van  de dag. 

Fractie PNL 

 

De heer Gruijters maakt een compliment aan het college en de ambtelijke organisatie over het 

werk dat geleverd is voor de totstandkoming van deze begroting. Laarbeek kent een goede 

financiële positie. Hij wil graag een toelichting op de mogelijkheden die het college heeft 

bekeken voor de huisvesting van statushouders. Wat betreft de accommodatie vraagstukken bij 

sportverenigingen heeft niet alleen moeite met de hoogte van het bedrag dat het college 

hiervoor uittrekt maar ook met het feit dat het alleen bestemd is voor sportverenigingen. Hij 

vraagt zich af of er ook bij andere verenigingen mogelijk sprake is van 

accommodatieproblemen. 
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Hij stelt vast dat voor de inhoudelijke vernieuwing van de WMO geen extra middelen zijn 

uitgetrokken en vraagt hoe het college deze vernieuwing dan tot stand wil brengen.  

De onderwerpen openbaar groen en cultureel erfgoed vormen belangrijke waarden voor 

toekomstige generaties. Zijn fractie wil hier meer geld voor uittrekken en dient hiervoor 2 

amendementen in. De tariefstelling met betrekking tot de afvalstoffenheffing vindt hij een 

vreemde constructie omdat dit naar zijn mening niet strookt met het stimuleren van 

afvalscheiding. 

Hij leest tot slot de amendementen voor die zijn fractie wenst in te dienen. 

Amendement 1: 

De gemeenteraad, op 10 november 2016 in vergadering bijeen, 

Overweegt dat: 

 de kwaliteit van het openbaar groen in de bebouwde omgeving door eerdere bezuinigingen 

de afgelopen jaren is achteruit gegaan; 

 veel inwoners een verzorgde woonomgeving belangrijk vinden en daarom geklaagd hebben 

over de teruggelopen onderhoudsfrequentie van dat openbaar groen; 

 aantrekkelijk openbaar groen de attractiviteit van de gemeente Laarbeek vergroot. 

Is van mening dat : 

De onderhoudsfrequentie van het openbaar groen in de gemeente verhoogd moet worden. 

 

Draagt het college op: 

De begroting 2017 dusdanig aan te passen dat er vanaf 2017 jaarlijks € 25.000 beschikbaar 

komt om de onderhoudsfrequentie van het openbaar groen weer te kunnen verhogen en de 

dekking daarvoor bij voorkeur te halen uit de ontwikkelagenda, onderdeel aanpak 

accommodatievraagstukken. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Fractie De Werkgroep. 

Amendement 2: 

De gemeenteraad van Laarbeek, op 10 november 2016 in vergadering bijeen, 

Overweegt dat: 

 cultureel erfgoed een belangrijke waarde is om aan komende generaties door te geven; 

 het behoud van cultureel erfgoed in de gemeente Laarbeek door eerdere bezuinigingen 

minder aandacht heeft gekregen. 

 de aanwezigheid van cultureel erfgoed een gemeente toeristische aantrekkingskracht geeft; 

Is van mening dat : 

Hernieuwde aandacht voor cultureel erfgoed en het behoud daarvan voor Laarbeek van belang 

is 

Draagt het college op: 

De begroting 2017 dusdanig aan te passen dat er vanaf 2017 jaarlijks € 25.000 beschikbaar 

komt om cultureel erfgoed in de gemeente Laarbeek te behouden, dan wel de aandacht 

daarvoor te stimuleren en de dekking daarvoor te halen uit de ontwikkelagenda, onderdeel 

aanpak accommodatievraagstukken. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Fractie De Werkgroep: 
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De heer Van der Heijden ondersteunt de ontwikkelagenda van het college. Hij is blij dat hierin 

op zijn voorstel de inhoudelijke vernieuwing van de WMO wordt meegenomen. Hij vindt verder 

de verhoging van de belastingen aanvaardbaar en verdedigbaar en steunt dan ook het voorstel 

van het college. 

De heer Strijbosch wijst op het belang van een goed sociaal vangnet voor de inwoners van 

Laarbeek. Hij kan zich eveneens vinden in de ontwikkelagenda van het college. Wel hoopt hij 

dat de plannen voor de huisvesting van statushouders snel tot uitvoering gebracht kunnen 

worden. Het capaciteitsprobleem bij het Commanderij college dient wat hem betreft zorgvuldig 

onderzocht te worden. Verder kan hij zich vinden in de trendmatige verhoging van de OZB 

omdat dit noodzakelijk is om het hoge voorzieningenniveau in de gemeente op peil te houden en 

de gemeente nog steeds lage lasten behoudt in vergelijking met andere gemeenten in de regio.   

Hij leest tot slot de door hem ingediende motie met betrekking tot de bestrijding van 

kinderarmoede voor.  

De Raad van de gemeente Laarbeek, in vergadering bijeen op 10 november 2016 

Constaterende dat 

 Er meer dan 400.000 kinderen in Nederland in armoede leven; 

 Het kabinet heeft aangekondigd dat er 100 miljoen euro wordt vrijgemaakt voor 

armoedebestrijding onder kinderen; 

 Dit geld geoormerkt is om in te zetten voor bestrijding van armoede onder kinderen; 

 Dit bedrag beschikbaar komt via het gemeentefonds. 

Van mening dat 

 Kinderarmoede te allen tijden bestreden moet worden; 

 Alle kinderen recht hebben op gelijke kansen, ontwikkeling en perspectief; 

 Wij in een samenleving leven waarin alle kinderen mee moeten kunnen doen en niet langs de 

zijlijn zouden mogen staan; 

 De 100 miljoen euro die hiervoor door het Rijk beschikbaar wordt gesteld zo snel en 

doelmatig mogelijk ingezet moet worden. 

Draagt het college op om 

 De Raad te informeren welke middelen de afgelopen vier jaar zijn ingezet om armoede onder 

kinderen te bestrijden; 

 Te komen met een plan van aanpak hoe de extra middelen van het Rijk in Laarbeek ingezet 

kunnen worden in relatie tot het staande beleid. 

En gaat over tot de orde van de dag 

Fractie PvdA-Laarbeek, 

 

De voorzitter schorst vervolgens de vergadering. 

De voorzitter heropent de vergadering. 

Wethouder Meulensteen merkt op dat er sprake is van een beperkte stijging van de lastendruk.  

Het college kiest er niet voor om enkel op de winkel te passen maar wil het voorzieningenniveau 

op peil houden en kiest daarnaast voor de uitvoering van een duidelijke ontwikkelagenda.  

Hij is blij met de ruimte en het vertrouwen dat het college krijgt om ontwikkelingen in gang te 

zetten en inwoners daarbij te betrekken. Volgende week zal de tussenrapportages in de 

verschillende commissies worden besproken en zal blijken wat wel en niet is aangepakt.  
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Met verwijzing naar het amendement van de fractie PNL stelt hij vast dat het lastig wordt om 

een langjarige sluitende begroting tot stand te brengen als dat wordt aangenomen.  

Hij is bereid om in de commissie een discussie te voeren over de wenselijkheid van een 

jaarlijkse verhoging van de OZB. Het amendement van de fractie PNL wordt door het college in 

elk geval ontraden. Voor een verhoging van het budget voor het onderhoud van het openbaar 

groen ziet hij geen directe aanleiding. Er zijn nauwelijks klachten binnen gekomen bij de 

gemeente. De onderhoudsfrequentie en de kwaliteitseisen zijn hetzelfde gebleven. De 

attractiviteit van het openbaar groen bij de invalswegen is bovendien vergroot. Hij is geen 

voorstander van het ingediende amendement omdat het huidige budget naar zijn mening 

voldoende is. Een motie over dit onderwerp biedt het college meer ruimte om te kijken wat de 

mogelijkheden zijn om toch aan de wensen tegemoet te komen.  

De heer Swinkels geeft daarop aan dat hij de twee ingediende amendementen van zijn fractie 

omgezet wil zien naar een motie. 

 

Wethouder Briels stelt dat er inderdaad nog genoeg te doen. Het college is nog niet tevreden, 

wat ook blijkt uit de ontwikkelagenda. De voorgestelde uitbreiding van de ambtelijke organisatie 

heeft deels ook te maken met de uitbreiding van het aantal taken. Verder speelt de wens van de 

raad om weer meer lokaal te werken lokaal te werken hierin een rol. Ook zal er de komende 

jaren verder worden bezuinigd. De uitvoering van de jeugdzorg vraagt nadrukkelijk om 

aandacht.  

Getracht wordt om binnen de bestaande financiële kaders, en dus budgettair neutraal, tot 

vernieuwing te komen.   

Naar aanleiding van de motie van de fractie PNL over de verlaging van de eigen bijdrage WMO 

wil hij waken voor een verkeerde beeldvorming. Mensen met een laag inkomen zijn al 

vrijgesteld van een eigen bijdrage. Daar waar wel een eigen bijdrage wordt gevraagd, is dat 

altijd naar rato. Hij zal de commissie informeren via een notitie verder over dit onderwerp 

informeren.  

De motie is in feite overbodig omdat de staatssecretaris de eigen bijdrage toch al sterk gaat 

verlagen. Daarnaast is ook de hardheidsclausule altijd nog een mogelijkheid om bij te sturen.  

Een verlaging van de eigenbijdrage met 50 % verlaging kost de gemeente overigens 130.000 

euro. Hij ontraadt de motie dan ook.  

Er zijn geen signalen bekend bij het college over het feit dat er mensen zijn die zorg mijden 

vanwege de hoogte van de eigen bijdrage. De notitie over het gebruik van zorg en de daaraan 

gerelateerde eigen bijdrage zal hij aan de commissie toesturen. 

De motie van de fractie PNL is in feite overbodig omdat de Staatssecretaris al heeft besloten om 

de eigen bijdrage te verlagen. De brief van de Staatssecretaris zal hij eveneens aan de 

commissie sturen. Tot slot zegt hij toe dat hij de effecten van de maatregel van Staatssecretaris 

van Rijn in een presentatie zal laten toelichten in de commissievergadering van januari of in een 

bijeenkomst voor raadsleden in de Peel.   

 

Wethouder Buter merkt op dat de huisvesting van statushouders een complexe materie is waar 

volop aan gewerkt wordt. De verschillende mogelijkheden van huisvesting worden onderzocht. 

Investeren hierin is prijzig. Zij zal de raad constant op de hoogte blijven houden en meenemen 

in het proces. De woningstichting heeft hierin ook een eigen verantwoordelijkheid. De gemeente 
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kan niet bepalen waarin zij moeten investeren. Wel merkt zij dat er sprake is van medewerking 

aan het vinden van een oplossing. Wat betreft het accommodatiebeleid met betrekking tot 

sportverenigingen is een proces in gang gezet om het beleid te actualiseren en optimaliseren.  

Het is wel van belang om dit samen met de verenigingen te doen. 

Ten aanzien van het amendement van De Werkgroep tot behoud van het cultureel erfgoed 

merkt zij op dat de raad enkele jaren geleden op deze post heeft bezuinigd. Zij vindt het idee 

wel sympathiek en wil de mogelijkheden wel bekijken. Over de voorgestelde dekking kan zij 

echter geen uitspraken doen.  

De voorzitter merkt in dit verband op dat als de wens van De Werkgroep in de vorm van een 

motie wordt gebracht, dit aan de wethouder meer ruimte biedt om er iets mee te doen.  

De heer Swinkels geeft aan dat het amendement wat hem betreft kan worden omgezet naar een 

motie. 

Wethouder Buter is bereid de motie van de fractie ABL om een onderzoek in te stellen naar de 

mogelijkheden van woningbouw in Aarle-Rixtel, onder andere in de vorm van ‘one woningen’ 

over te nemen. 

Met betrekking tot de onderwijshuisvesting voor het Commanderijcollege merkt zij op dat er 

gezamenlijk stappen worden gezet en dat zij hoopt de resultaten hiervan nog dit jaar aan de 

raad te kunnen voorleggen.  

Wat de ambtelijke organisatie betreft merkt zij op dat het college belang hecht aan het hebben 

van trainees. Zij brengen frisse nieuwe ideeën in de organisatie. Zij stelt vast dat de gemeente 

niet zonder een goed toegerust ambtelijk apparaat kan. De huidige organisatie is erg slank en 

piept en kraakt op een aantal plaatsen, mede ook door de extra taken die het rijk naar de 

gemeente verschuift. Zij bestrijdt het beeld dat er onnodig ambtenaren worden aangenomen.  

Dit onderwerp wil zij in de commissie bespreekbaar maken waarbij zij de trainees zal vragen om 

een uitleg te geven over hun werk. Tot slot geeft ze aan de moties van de fracties ABL over de 

huisvesting van statushouders en van de PvdA over de bestrijding van kinderarmoede 

overneemt. 

 

Wethouder Van Zeeland stelt dat er voortvarend wordt gewerkt aan de uitwerking van de 

plannen met de N615. Daarbij zal er ook aandacht zijn voor het Openbaar Vervoer en de 

fietsverbindingen. De dorpsraden en omwonenden worden hierin ook meegenomen.   

Hij zal hier op korte termijn de commissie Ruimtelijk Domein nader over informeren.  

Wat betreft de afvalstoffenheffing wijst hij erop dat er in het komende jaar nadrukkelijk gekeken 

gaat worden naar de systematiek. Er zullen dan een aantal keuzes gemaakt moeten worden. Op 

korte termijn zal het college schriftelijk reageren op de motie van PNL over de blijverslening en 

de schriftelijk gestelde vragen over de sociale huurwoningen. 

 

De voorzitter vult aan dat met betrekking tot het personeelsbestand er tevens sprake is van een 

uitbreiding van een halve fte de juridische ondersteuning van de PIT teams. Dit zal tijdens de 

thematische bijeenkomst met de politie op 17 januari aanstaande nader worden toegelicht.  

 

De heer Straatman stelt dat het geld van financiële meevallers beter besteed kan worden aan 

een verlaging van de OZB in plaats van aan een uitbreiding van het ambtelijk apparaat. Zijn 

fractie houdt het ingediende amendement in stand.  
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De heer Swinkels stelt vertrouwen te hebben in het college als het gaat om aandacht voor het 

onderhoud van het openbaar groen en het behoud van het cultureel erfgoed. Zijn fractie trekt 

de daarop betrekking hebbende moties dan ook in.  

 

De voorzitter brengt allereerst het amendement van de fractie PNL in stemming. 

Voor het amendement stemt de fractie PNL, de overige fracties stemmen tegen waardoor het 

amendement met 8 stemmen voor en 11 stemmen tegen is verworpen.  

Vervolgens brengt de voorzitter het voorstel van het college tot vaststelling van de 

programmabegroting 2017 in stemming.  

De fractie PNL stemt tegen, de overige fracties stemmen voor waardoor het voorstel met 11 

stemmen voor en 8 stemmen tegen is aangenomen. 

De motie van de fractie PvdA wordt in stemming gebracht.  

Mevrouw Van der Zanden legt een stemverklaring af waarin zij aangeeft dat haar fractie het 

onderwerp wel ondersteunt maar dat de motie in feite overbodig is. De fractie PNL stemt dan 

ook tegen de motie. De overige fracties stemmen voor waardoor de motie met 11 stemmen 

voor en 8 stemmen tegen is aangenomen. 

De voorzitter brengt de motie van fractie ABL over de huisvesting van statushouders in 

stemming.  

Mevrouw Van der Zanden legt een stemverklaring af waarin zij aangeeft dat haar fractie tegen 

de motie is omdat deze in feite overbodig is. De wethouder is namelijk al lang met dit 

onderwerp bezig. De fractie PNL stemt dan ook tegen de motie. De overige fracties stemmen 

voor waardoor de motie met 11 stemmen voor en 8 stemmen tegen is aangenomen. 

De motie van de fractie ABL over een onderzoek naar plannen voor starterswoningen in Aarle-

Rixtel, waaronder ‘one woningen’, wordt in stemming gebracht.  

Mevrouw Van der Zanden legt een stemverklaring af waarin zij aangeeft dat haar fractie tegen 

de motie is omdat deze in feite overbodig is. Er loopt al een locatiestudie naar 

woningbouwmogelijkheden in Aarle-Rixtel. Zij is voor de bouw van sociale huurwoningen maar 

ziet geen heil in de bouw van zogenaamde ‘one woningen’. De fractie PNL stemt dan ook tegen 

de motie. 

De overige fracties stemmen voor de motie waardoor deze met 11 stemmen voor en 8 stemmen 

tegen is aangenomen. 

De motie van de fractie PNL over de verlaging van de eigen bijdrage in de WMO, wordt in 

stemming gebracht.  

De fractie PNL stemt voor, de overige fracties stemmen tegen waardoor de motie met 8 

stemmen voor en 11 stemmen tegen is verworpen. 

 

9. Voorstel tot vaststelling  van de wijzigingen van de begroting 2016 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

10. Sluiting. 

 

De voorzitter beëindigt de vergadering met het sluitingswoord. 
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Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 8 december 2016. 

 

De raad van de gemeente Laarbeek, 

 

de griffier, de voorzitter, 

 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen F.L.J. van der Meijden 

 

 

  


